
 

Schriftelijke vragen ter schriftelijke beantwoording 
Betreft: Kaderrichtlijn water 
 
Op verschillende bestuursniveaus wordt gesproken over de aanstaande (2027) implementatie van de 
kaderrichtlijn water (KRW). Deze wet is bedoeld om de kwaliteit van grond- en oppervlaktewater te 
beschermen tegen voortdurende degradatie, zoals al geruime tijd het geval is in Nederland. 
Desalniettemin trekt de wet niet alleen aandacht vanwege deze reden, maar vooral vanwege 
verontrustende verhalen die de ronde doen. 
 
Er gaan geruchten dat de KRW bouw- en renovatieactiviteiten zou kunnen lamleggen, vergelijkbaar met 
de impact van de stikstofcrisis en dat is genoeg reden om verduidelijking te vragen. Zeker nu er nog tijd is 
om hierop te anticiperen. Vanwege deze context stellen we de volgende vragen: 
 
1. Treft de gemeente Albrandswaard voorbereidingen voor de aanstaande deadline van de KRW-
implementatie? Indien dat het geval is, zou u uiteen kunnen zetten op welke wijze dit gebeurt? Als dit niet 
het geval is, kunt u dan de redenen achterhalen voor het eventuele uitstel? 
 
Op de CoBouw-website staat vermeld dat vergunningverlenende instanties een verhoogde  
verantwoordelijkheid krijgen bij het bewaken van de waterkwaliteit. Mogelijk zijn er binnen het 
Albrandswaards kader vier afzonderlijke overheidsorganen (Provincie en Waterschappen). Deze complexe 
bestuurlijke situatie, gekenmerkt door diverse belanghebbenden en overlegstructuren, heeft het 
potentieel om besluitvormingsprocessen in Albrandswaard te vertragen, aan te passen of zelfs te 
blokkeren. 
 
2. Bestaan er overlegstructuren, met deze diverse lagen van overheidsinstanties? Zo ja, hoe zijn deze 
overlegstructuren vormgegeven en zouden ze herzien moeten worden bij de definitieve inwerkingtreding 
van de KRW? 
 
3. Zijn er aanwijzingen of verwachtingen dat de implementatie van de KRW invloed zal hebben op lopende 
of geplande projecten? Indien dit het geval is, om welke projecten gaat het en welke stappen overweegt 
het college te ondernemen in reactie hierop? 
 
Bouwkundige experts, met name diegenen die werkzaam zijn in water gerelateerde projecten, tonen 
bezorgdheid over de eisen die worden gesteld door de KRW. Er lijkt een opkomende zorg te zijn dat zelfs 
kortstondige vertroebeling van water binnenkort niet langer wordt toegestaan. Dit vormt een uitdaging, 
gezien de bijna onvermijdelijke aanwezigheid van dergelijke vertroebeling bij activiteiten op, in en 
rondom waterbouwprojecten. 
 
4. In hoeverre acht het college de uitvoering van de KRW haalbaar? Ziet het college algemene 
belemmeringen voor bouw- en renovatieactiviteiten ontstaan zodra de KRW van kracht wordt? 
Bijvoorbeeld bouwen op het Deltaterrein. Indien niet, zou het college dit standpunt nader kunnen 
verduidelijken? 
 
Met vriendelijke groet, 


